



19 Galabraes Crescent,
Bathgate
West Lothian EH48 4DT
06/12/2021

Twinning visit to Annecy 9th to 13th December 2021

Dear Organisers,

It is with deepest regret that we as a visiting group from Bathgate have decided to decline your kind invitation. We have been waiting for further information regarding the Covid 19 and recently our government have put more travel restrictions into place and have advised UK citizens the travel situation can change on a daily basis.

So, we have regrettably taken this decision to stay in Scotland thus avoiding putting ourselves and others at risk.

We will meet up again, that's a promise, in the meantime have a wonderful and safe Christmas.

Take care

John Lockhart, Chairman of Bathgate Twinning Association

Jumelage à Annecy du 9 au 13 décembre 2021

Chers organisateurs,

C'est avec le plus profond regret que nous, en tant que groupe de visiteurs de Bathgate, avons décidé de décliner votre aimable invitation. Nous attendions de plus amples informations concernant le Covid 19 et récemment, notre gouvernement a mis en place davantage de restrictions de voyage et a informé les citoyens britanniques que la situation des voyages peut changer quotidiennement.

Nous avons donc malheureusement pris cette décision de rester en Écosse, évitant ainsi de nous mettre en danger, ainsi que les autres.

Nous nous reverrons, c'est une promesse, en attendant, passez un Noël merveilleux et sûr.

Prends soin de toi

John Lockhart, Président de l'Association des jumelages de Bathgate